
Interpellasjon 

2. etg. på paviljongen ved Varteig skole 

Bekymring fra foreldregruppa i nåværende 5. kl angående plassforhold for 

denne klassen. 

5. klasse ved Varteig skole har 33 elever.  

Denne klassen startet opp som to klasser, men ble slått sammen i slutten av 2. klasse (2014/15) med 

en kontaktlærer på grunn av mangel på klasserom. I denne perioden har klassen hatt 30 og 31 elever. 

Nå har det imidlertid kommet to elever til.  

Etter tidligere planer skulle paviljongen ved Varteig skole nå hatt 2 etasjer. Varteig skole ble lovet den 

2. etasjen etter at Sandesundsveien skole ble ferdig.  Denne 2. etasjen kom aldri til Varteig skole. Av 

uklare årsaker endte denne seksjonen på Grålum barneskole. (Dette er opplysninger gitt av rektor til 

foreldre i denne klassen). 

På grunn av plassmangel ser det ut til at dette klassetrinnet også i 6. klasse fortsatt må være en 

klasse. Det vil bli tilrettelagt for et ekstrarom som denne storklassen kan benytte. Dette rommet er 

den gamle dusjgarderoben fra den gangen skolen var ny i 1959. 

Jeg har fått opplyst at handlingsplanen for 2016 til 2019 ikke har tatt inn noen 2. etasje til paviljongen 

ved Varteig skole.  

Foreldrene i denne klassen opplever denne situasjonen som urimelig og bekymringsfull, både når det 

gjelder romforhold og klassestørrelse. 

Jeg ønsker å stille følgende spørsmål til ordføreren:   

 Medfører det riktighet at en 2. etasje på paviljongen ved Varteig skole ikke er med i  

kommunens handlingsplan? 

 Hvor går grensen for antall barn i en og samme klasse i Sarpsborg kommune? 

 Kan ordføreren sørge for at det kan komme på plass en 2. etasje på paviljongen ved Varteig 

skole før skoleåret 2018-19, slik at neste års 6. klasse slipper å bruke en gammel 

dusjgarderobe som klasserom? 
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